
Beste leden van de griffie,

 

Onderstaand vinden jullie de beantwoording van de technische vraag van de Fractie RRR van 16-12-
2024 over Medisch afval n.a.v. beantwoording LAB sociaal team.

 

Vraag:

“Het zijn twee vragen van Constant met betrekking tot de beantwoording van vraag 2:

1.           Kunt u aangeven waarom de toetsing door u wordt gezien als voldoen aan artikel 9 lid 2?

In dat kader verwijst Constant ook naar de reactie van wethouder Vink in de raadscommissie van 4 
december 2024 (vanaf minuut 12) waarin zij o.a. spreekt over een dpia (data protection impact 
assessment) en een onderzoek waaruit bleek dat er geen goede verordening is en dat deze in de 
maak is door de afdeling afval.  Dit is een ander antwoord dan het antwoord op vraag 2 van de LAB-
vragen, aldus Constant.  Zijn tweede vraag is of deze aanvulling verwerkt kan worden in de eerdere 
beantwoording van zijn LAB-vragen.

2.           Kan dit alsnog worden verstrekt?”

  

Antwoord:

In het antwoord dat begin december 2023 is gegeven wordt aangegeven dat er voldaan wordt aan 
artikel 9 lid 2 van de AVG. Echter, dit blijkt na nieuw inzicht niet het geval. De schriftelijk vragen van 
de RRR-fractie van eind 2023 zijn aanleiding geweest om een uitvoerige DPIA (Data Protection Impact 
Assessment) uit te voeren. Dit onderzoek is in de zomer van 2024 afgerond. Uit het onderzoek is 
gebleken dat de huidige regeling, waarin gevraagd wordt om bijzondere persoonsgegevens, niet 
voldoet. 

 

De belangrijkste conclusie van de DPIA is dat er op dit moment geen grondslag is om bijzondere 
persoonsgegevens te verwerken. Om dit op te lossen zal er allereerst een verordening voor medisch 
afval opgesteld worden. Aan de hand van deze verordening zal de DPIA geactualiseerd worden, 
waarin de grondslag voor het verwerken van de gegevens ook opnieuw beoordeeld zal worden.

Een conceptverordening ‘Tegemoetkoming medisch afval Renkum’ is inmiddels voorgelegd ter 
inspraak aan de Adviesraad Sociaal Domein. Deze maand is daar de formele positieve reactie op 
ontvangen. De Adviesraad Sociaal Domein heeft geen bezwaren tegen de conceptverordening en 
neemt deze voor kennisgeving aan. De verordening staat voor het eerste kwartaal van 2025 op het 
programma om aan te bieden aan de gemeenteraad.


